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Referat af bestyrelsesmøde d. 18/5 2016

· Det viser sig, at der den 18/1 i år er indgået en 2-årig kontrakt med Gartner omkring
vedligeholdelse af vores fællesarealer – græsslåning med mere.  Henning forsøger at
ændre dette til en 1-årig for at vi kan lave et “clean cut” fra næste år med et par
konkurrence tilbud på arbejdet.

· Bestyrelsen har modtaget brev fra 309 hvor de har modtaget opkrævning på kontingent
selvom de er lejere. Opkrævning er fremsent til ejer. Opkrævninger blev som bekendt
fremsendt uden at kontingent var godkendt af generalforsamlingen.

· Bestyrelsen har modtaget brev ang. forestående eftersyn af legepladser – Henning aftaler
møde med firmaet.

· Der er især på legepladsen i 400 rækken noget arbejde som skal laves – topbrædderne på
sandkassen skal udskiftes ligesom der skal nyt sand. Sandkassen I 100 rækken blev tømt
sidste år og skal også fyldes.

· Henning og undertegnede har foranlediget at et brev er afsendt til banken for at spærre for
udgående posteringer indtil vi kan overtage konto. Vi har stadig ikke fået foreningens
papirer med konti mm. udleveret fra afgående formand. Svaret fra banken udestår.

· Bestyrelsen har ligeledes modtaget opkrævning til forsikringer. Det drejer sig om diverse
forsikringer som alle hidrører fra den tid hvor foreningen havde udstyr i skuret som skulle
bruges til f.eks. græsslåning. Disse forsikringer har generalforsamlingen vedtaget I 2013 at
få opsagt i forbindelse med at man overgik til gartner for disse aktiviteter. Den tidligere
bestyrelse bedyrede på generalforsamlingen af disse forsikringer var opsat, men det er
altså ikke tilfældet. Det bliver de nu – og derfor skal de resterende maskiner I skuret
afhændes – mulighed for et godt tilbud โ

· Der foreslås havedage d. 19/6 og d. 30/10. Førstkommende skal bl.a. have sandkasserne I
fokus.

· Det lidt større og langsigtede gartnerarbejde skal diskuteres på kommende
bestyrelsesmøder. Henning vil tage kontakt til et par stykker for at bestyrelsen kan have et
grundlag for fremtidige drøftelser.

· Michaet Hasløv tager kontakt til asfalt- og vejmarkeringsfirma for at indhente pris og
vurdering af hhv. behovet for ny asfalt og hvad nye striber på parkeringspladsen koster.

· Henning og undertegnede tager kontakt til samejet for at finde ud af hvad der er op og ned
på status med betaling og vores deltagelse i deres bestyrelse.

· Henning og undertegnede forfatter et nyhedsbrev som informerer om hvem vi er – hvad vi
vil arbejde på i den kommende periode og om havedagene.

· Foreningens hjemmeside viser sig at være lavet og bestyret af afgående formand. Michael
Hasløv og undertegnede forsøger at finde ud af om vi kan overtage hjemmesiden eller om
vi skal lave en ny.
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· Michael Gahrn og undertegnede forsøger hver for sig at “vriste” foreningens papirer og
konti mm. ud af afgående formand!


